


emocjonalnych. Pozycja siedząca, statyczna pozostaje w sprzeczności z 
potrzebami zdrowego człowieka, szczegornie w jego okresie rozwojowym. 
Warto więc sięgać zawczasu po profilaktykę w postaci rekreacji ruchowej oraz 
sportu i zapewnić warunki rozwoju dzieciom, poprzez stworzenie miejsca, 
które będzie do tego zachęcać. 

Uważamy, że przy istnieniu możliwości częściowego sfinansowania budowy 
placu zabaw z różnych źródeł (np. funduszy unijnych), taki plac zabaw 
powinien powstać w naszej wsi jak najszybciej. Dzieci rosną szybko, więc nie 
mogą czekać na plac zabaw kolejnych kilka lat. 

Nadmieńmy również, iż nasza miejscowość jest szczególnie pomijana w 

planach rozwoju miejscowości w naszej gminie. 

Uważamy, że Pani Wójt jak i radni zgodzą się z nami, iz taka inwestycja w 
Rajkowie jest konieczna i uczynią wszystko co w ich mocy, by ten cel 
osiągnąć. 

Uprzejmie prosimy o pisemne ustosunkowanie się do niniejszej petycji i 
przesłanie odpowiedzi na podany niżej adres : 




